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Yenilenebilir enerji politikaları, son yıllarda dünya genelinde 

giderek artan bir öneme sahip olmuştur. Özellikle güneş enerjisi 

sektörü, bu politikaların etkisiyle hızlı bir dönüşüm ve büyüme 

sürecine girmiştir. Sistem, fosil yakıtlara olan bağımlılığı azaltmak, 

iklim değişikliğiyle mücadele etmek ve sürdürülebilir bir enerji 

geleceği oluşturmak amacıyla geliştirilmiştir. Bu politikalar, 

özellikle güneş enerjisi gibi temiz enerji kaynaklarının gelişimini 

teşvik etmekte ve desteklemektedir. ( )Sayfa 6'da

32 YILLIK HİKAYE
2071 yılına kadar İstanbul'un su sorununu çözeceği 

iddiasıyla temeli atılan ve 2016 sonunda tamamlanacağı 

söylenen Melen, aradan 8 yıl geçmesine rağmen hâlâ 

tamamlanmadı, ihale üstüne ihale yapılıyor

Düzce'den  İstanbul'a su getirmek için hazırlanan ve 

yapımı yılan hikayesine dönen Melen Barajı projesi 

için ikinci kez başlatılan ihale sürecinde yeni 

gelişme yaşandı. DSİ'nin yapım ve inşaat işleri için 

müşavirlik (danışmanlık) hizmeti almak üzere açtığı 

ihale “yeterli sayıda teklifin çıkmaması” nedeniyle 

12 Temmuz günü iptal edilmişti. Revize 

rehabilitasyon projesi yapımı ve müşavirlik  ihalesi 

için DSİ yeni tarih belirledi.

Yeterli tecrübeye sahip adaylar teklif vermek üzere 

29 Eylül 2023'te ön yeterlilik başvurusuna davet 

edildi. Revize proje yapımı ve müşavirlik hizmeti 

işinin süresi 3 bin 370 gün olarak açıklandı.

NE OLMUŞTU?

Melen Barajı projeleri DSİ Genel Müdürlüğünce 

2011 yılında onaylandı, 2012 yılında 213.8 milyon 

liraya ihale edildi ve 2014 yılında da temeli atıldı. 

2016 tarihinde bitirilmesi planlanan barajın 

gövdesinde su tutulmasına engel olacak derecede 

çatlaklar oluştu.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu 2019'da göreve 

geldiğinde duran baraj inşaatını gündeme getirince 

DSİ, 2020 yılında  412 milyon 151 bin 148 TL'lik 

güçlendirme ihalesi düzenledi.

Ancak güçlendirme çalışmaları  bu kez de ekonomik 

nedenlerle 2022'de durdu. DSİ bunun üzerine 11 

Ocak 2023 tarihinde “Melen Barajı Revize 

Rehabilitasyon Proje Yapımı” için tekrar ihaleye 

çıktı.

39 milyon 650 bin TL'lik en düşük teklifin sahibi Su 

İş Proje Mühendislik ve Müşavirlik Limited Şirketi 

ihaleyi kazandı. DSİ ile şirket arasında 5 Haziran 

2023'te sözleşme imzalandı.

ESNAF ŞURASINA DOĞRU
Ticaret Bakanlığı Esnaf Sanatkarlar ve 

Kooperatifçilik Genel Müdürlüğü'nün 

düzenlediği Genel Müdür Yardımcısı Sn. 

Seçkin CENKIŞ tarafından, Kocaeli Esnaf 

ve Sanatkarlar Odaları Birliği'nin ev 

sahipliği yaptığı “Esnaf ve Sanatkarlar 

İstişare ve Değerlendirme Toplantısı'na” 

DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı katılım 

sağladı. 

Kocaeli Esnaf ve Sanatkârları Odaları 

Birliği ev sahipliğinde; Sakarya, Bolu, 

Düzce, Karabük, Zonguldak, ve Bartın 

Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birlikleri ile 

bu illerde yer alan esnaf ve sanatkârlar 

odalarının katılımıyla esnaf ve sanatkârlar 

ile meslek kuruluşlarının mevcut sorun ve 

talepleri ile bunların çözüm yollarına dair 

toplantı gerçekleştirildi. 

Toplantıda, Birlik Başkanları illerinde 

bulunan esnaf ve sanatkârlarının sorun ve 

taleplerine ilişkin sunum yaptılar.  

Ardından toplantıya katılım sağlayan 

meslek kuruluşu temsilcileri tarafından 

esnaf ve sanatkârların sorunları ve çözüm 

önerileri iletildi. Her sunum ve 

konuşmaların akabinde ilgili meslek 

kuruluşu temsilcileri tarafından ifade 

edilen sorun, talep ve önerilere dair 

gerekli açıklamalar yapılarak müzakere 

edilerek kayda geçirildi. DESOB Başkanı 

Mustafa Kayıkcı toplantının verimli 

geçtiğini belirtti. (Sayfa 2'de)  

İlimizde tarım sektörünü tehdit eden risklerin 

teminat altına alınabilmesi amacıyla Düzce 

Valiliği Konferans Salonunda “TARSİM 2024 Yılı 

Uygulamaları" hakkında bilgilendirme toplantısı 

düzenlendi.

Devlet Destekli Tarım Sigortalarında yeni 

uygulamalar hakkında bilgilendirmelerin 

yapıldığı toplantıya Düzce İl Tarım ve Orman 

Müdürü Esra Uzun, Tarım Sigortaları Havuzu 

(TARSİM) Sakarya Bölge Müdürü Erhan Karakuş, 

Ziraat Bankası Düzce Şubesi Müdürü Deniz Alp, 

Ziraat Odası Başkanı Ramazan Öztürk, Muhtarlar 

Derneği Başkanı Tacettin Kaval, Muhtarlar, 

TARSİM Eksperleri, Sigorta Acenteleri, Sivil 

Toplum Kuruluşları, teknik personeller ve 

üreticiler katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını yapan Düzce İl 

Tarım ve Orman Müdürü Esra Uzun, İlimizde son 

yıllarda iklim değişikliği ile birlikte don, dolu, 

deprem, sel, fırtına ve heyelan afetlerinin 

sıklıkla görülmeye başladığını, tarımsal üretimin 

doğal afetlerden olumsuz etkilediğini, 2023 

yılında tarım sigortası kapsamında çiftçilerimiz 

tarafından yapılan poliçe sayısının diğer yıllara 

göre artarak 18.083 olduğunu ve tarımsal 

üretimlerini koruma altına alan ilimiz çiftçilerine 

geçtiğimiz yıl TARSİM tarafından 80.816.641,00 

TL tazminat ödemesinin yapıldığını açıkladı. 

TARSİM 2024 yılı 

Vali Selçuk Aslan Başkanlığında

AKÇAKOCA OSB
TOPLANTISI YAPILDI
Düzce Valisi Selçuk Aslan Başkanlığında, Akçakoca 

Kaymakamı Mustafa Can ve OSB Yetkililerinin 

katılımıyla, Akçakoca Organize Sanayi Bölgesi Yönetim 

Kurulu Toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıya Düzce 

Organize Sanayi Bölge Müdürü Aylin Özdemir Keleş de 

katıldı.

Turizm dışında Akçakoca'nın ekonomisini canlandıracak 

olan Akçakoca Demir, Çelik İhtisas OSB'de tüm 

parsellerin tahsisleri yapıldı. Yatırımcıların dikkatini 

çeken Akçakoca OSB'de fabrikalar yükselmeye devam 

ederken, OSB Yönetim Kurulu Toplantısı  Düzce Valisi 

Selçuk Aslan Başkanlığı'nda yapıldı. (Sayfa 5'de)

HAVA KİRLİLİĞİ VE
ÇEVRE SORUNLARI
TEHDİT EDİYOR
Kış aylarının başlamasıyla birlikte Düzce'de 'hava 

kirliliği' artış göstermekte ve insan sağlığı açısından 

'hassas' seviyeye ulaşmaktadır. Çevre, Şehircilik ve 

İklim Değişikliği Bakanlığı'nın hava kalitesi izleme 

istasyonu verilerine göre, Düzce'de son 1 haftada hava 

kirliliği tehlike seviyeye geldi. Düzce'liler kirli hava 

nedeniyle nefes almakta zorlanıyorlar. (Sayfa 6'da)

ARTAN SALGIN 
VAKALARINA KARŞI
UYARI YAPILDI

Son günlerde acil servis ve polikliniklerde yoğunluğa 

neden olan solunum yoluyla bulaşan enfeksiyon 

hastalıklarına karşı Kovid-19 döneminde olduğu gibi 

maske, mesafe ve hijyen öneriliyor.

Uzmanlar, son günlerde sık görülen gribal enfeksiyon ve 

solunum yoluyla bulaşan hastalıklarla ilgili 

değerlendirmede bulundu.

Yurtta etkili olan soğuk algınlığı ve grip vakalarındaki 

artışının beklenen durum olduğunu, son haftalarda grip 

ve soğuk algınlığı vakalarında ciddi artış görüldüğünü 

belirten Uzmanlar "Bu tek bir virüse ait salgın değil, 

Kovid-19, influenza virüs yani grip vakalarını görüyoruz, 

grip dışı nezle ya da soğuk algınlığı dediğimiz yüksek 

ateşin olmadığı, burun akıntısı, burun tıkanıklığı, 

hapşırma ve gözlerde sulanma gibi şikayetlerle 

seyreden nezle ya da soğuk algınlığı vakaları da 

görüyoruz" dediler. (Sayfa 7'de)
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Çevre İlleri Kapsayan Esnaf ve Sanatkârlar İstişare ve 

Değerlendirme Toplantısı Yapıldı

ESNAF ŞURASINA DOĞRU

DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı toplantının verimli geçtiğini 
belirterek şu görüşlere yer verdi: 
“Esnaf ve sanatkârlara ilişkin ülke düzeyindeki politikaların 
belirlenebilmesi, Bakanlıkça alınacak hukukî ve idarî tedbirlerin 
oluşturulabilmesi, esnaf ve sanatkârlarımızın sorunlarının üst 
düzeyde tartışılması ve çözüm üretilmesi için kamu kurumları, 
meslek kuruluşları ve üniversite temsilcilerini bir araya getiren 
“Esnaf ve Sanatkârlar Şurası”nın altıncısının 2024 yılı Şubat ayı 
içerisinde yapılması planlandı. Şura kararlarının ana eksenini 
meslek kuruluşları tarafından kamu kurum ve kuruluşlarınca 
çözüm getirilmesi istenen sorunlar ile esnaf ve 
sanatkârlarımızın gelişimine yönelik talepler oluşturuyor.”

Ticaret Bakanlığı Esnaf Sanatkarlar ve Kooperatifçilik Genel 

Müdürlüğü'nün düzenlediği Genel Müdür Yardımcısı Sn. Seçkin 

CENKIŞ tarafından, Kocaeli Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 

Birliği'nin ev sahipliği yaptığı “Esnaf ve Sanatkarlar İstişare ve 

Değerlendirme Toplantısı'na” DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı 

katılım sağladı. 

Kocaeli Esnaf ve Sanatkârları Odaları Birliği ev sahipliğinde; 

Sakarya, Bolu, Düzce, Karabük, Zonguldak, ve Bartın Esnaf ve 

Sanatkârlar Odaları Birlikleri ile bu illerde yer alan esnaf ve 

sanatkârlar odalarının katılımıyla esnaf ve sanatkârlar ile 

meslek kuruluşlarının mevcut sorun ve talepleri ile bunların 

çözüm yollarına dair toplantı gerçekleştirildi. 

Toplantıda, Birlik Başkanları illerinde bulunan esnaf ve 

sanatkârlarının sorun ve taleplerine ilişkin sunum yaptılar.  

Ardından toplantıya katılım sağlayan meslek kuruluşu 

temsilcileri tarafından esnaf ve sanatkârların sorunları ve 

çözüm önerileri iletildi. Her sunum ve konuşmaların akabinde 

ilgili meslek kuruluşu temsilcileri tarafından ifade edilen 

sorun, talep ve önerilere dair gerekli açıklamalar yapılarak 

müzakere edilerek kayda geçirildi. DESOB Başkanı Mustafa 

Kayıkcı toplantının verimli geçtiğini belirterek şu görüşlere 

yer verdi: 

“Esnaf ve sanatkârlara ilişkin ülke düzeyindeki politikaların 

belirlenebilmesi, Bakanlıkça alınacak hukukî ve idarî 

tedbirlerin oluşturulabilmesi, esnaf ve sanatkârlarımızın 

sorunlarının üst düzeyde tartışılması ve çözüm üretilmesi için 

kamu kurumları, meslek kuruluşları ve üniversite 

temsilcilerini bir araya getiren “Esnaf ve Sanatkârlar 

Şurası”nın altıncısının 2024 yılı Şubat ayı içerisinde yapılması 

planlandı.

Şura kararlarının ana eksenini meslek kuruluşları tarafından 

kamu kurum ve kuruluşlarınca çözüm getirilmesi istenen 

sorunlar ile esnaf ve sanatkârlarımızın gelişimine yönelik 

talepler oluşturuyor.”

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 

Vedat Işıkhan, Bağkur'luların emekli 

olabilmeleri için gereken prim gün 

sayısının 9 binden 7 bin 200'e 

düşürülmesine ilişkin, "Onu Orta 

Vadeli Plan'da hayata geçireceğiz, 

sıkıntı yok. O söz mutlaka yerine 

gelecek ama bütçe disiplininden de 

çok uzaklaşmamamız gerekiyor." 

dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın açıkladığı, SSK ve Bağkur 

emekli aylıklarına yapılan 

iyileştirmelerin çok anlamlı olacağını 

belirten Işıkhan, "Çok güzel bir yıla 

girdik." diye konuştu.

Bağkur'luların emekli olabilmeleri 

için doldurmaları gereken prim gün 

sayısının 9 binden 7 bin 200'e 

düşürülmesine ilişkin bir soruya 

Işıkhan, "Onu Orta Vadeli Plan'da 

hayata geçireceğiz, sıkıntı yok. O 

söz mutlaka yerine gelecek ama 

bütçe disiplininden de çok 

uzaklaşmamamız gerekiyor. 

Kadınlara prim desteğini de 

gündemimize alacağız tabii ki." 

yanıtını verdi.

Bağ-Kur’lu pr�m

gün sayısı

KOSGEB destek programları, kalkınma 

planları, orta vadeli programlar, 

Cumhurbaşkanlığı yıllık programları, diğer üst 

politika belgeleri ve KOSGEB Genel Kurulunun 

belirlediği politika, amaç ve hedefler dikkate 

alınarak hazırlanacak.

Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme 

ve Destekleme İdaresi Başkanlığının (KOSGEB) 

destek programları, kalkınma planları, orta 

vadeli programlar, Cumhurbaşkanlığı yıllık 

programları, diğer üst politika belgeleri ve 

KOSGEB Genel Kurulunun belirlediği politika, 

amaç ve hedefler dikkate alınarak 

düzenlenecek.

KOSGEB Destek Programları Yönetmeliği, 

Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe girdi.

Yönetmelik, işletmelere ve girişimcilere, 

işletmelerin ve girişimcilerin gelişimini 

sağlamak üzere faaliyet gösteren teknoloji 

merkezleri, danışmanlık merkezleri, enstitüler 

ve paydaş kuruluşlara yönelik KOSGEB 

tarafından oluşturulan destek programlarına 

ilişkin esasları kapsıyor.

Buna göre, destek programları, kalkınma 

planları, orta vadeli programlar, 

Cumhurbaşkanlığı yıllık programları, diğer üst 

politika belgeleri ve KOSGEB Genel Kurulunun 

belirlediği politika, amaç ve hedefler dikkate 

alınarak hazırlanacak.

Farklı destek programları içinde bulunması 

şartıyla aynı destek türünden 

faydalanılabilecek ancak gider 

gerçekleşmesini gösteren belgeler yalnızca bir 

destek için kullanılacak.

Destek programlarından yararlananlar, 

kontrol, denetim ve inceleme görevlilerine 

her türlü hesap, bilgi, belge ve kayıtları ibraz 

etmek, işlem, faaliyet ve malların fiili ve fiziki 

durumlarını göstermek zorunda olacak.

Destek sürecinin durdurulması ve iptali

Destek programlarının uygulanması sırasında 

ve sonrasında KOSGEB mevzuatına uygun 

olmayan durumların tespiti halinde 

yararlanıcıların destek süreci durdurulacak. 

Yeni destek başvuruları uygunsuzluk bitene 

kadar kabul edilmeyecek.

Uygunsuzluğun giderilmemesi halinde destek 

olarak verilen tutar KOSGEB alacağı olarak 

yasal faiziyle tahsil edilecek. Uygunsuzluk 

sona erdiğinde ve müracaat halinde yeni 

desteklerden yararlanma hakkı devam edecek.

Destek programlarının uygulanma sürecinde, 

mücbir sebep olarak kabul edilebilecek, 

deprem, yangın, su baskını ve benzeri doğal 

afetler, kanuni grev, lokavt, genel salgın 

hastalık, terör eylemleri, sabotaj, savaş, kısmi 

veya genel seferberlik ilanı gibi hallerin ortaya 

çıkması durumunda, bu haller sona erinceye 

kadar destek sürecinin durdurulması veya 

devamına KOSGEB Başkanı tarafından karar 

verilecek.

Öte yandan, 15 Haziran 2010 tarihli ve 27612 

sayılı Resmi Gazete'de yayımlanan KOSGEB 

Destek Programları Yönetmeliği yürürlükten 

kaldırıldı.

KOSGEB Destekler� 

usul ve esasları

yen�den düzenlend�
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Düzce Ticaret Borsası 

Yönetim Kurulu Başkanı 

Nurettin Karslıoğlu 2024 

yılını kutladı. 
“Bir yılı daha geride 

bırakırken insanlık ve 

milletimiz için daha iyi, 

daha güzel, daha huzurlu, 

daha ferah bir yıl olması 

temennisiyle yeni yıl 

inşallah bereket dolu bir yıl 

olur.
Düzceli hemşerilerimin, 

Ticaret Borsamızın değerli 

üyelerimizin, Meclis ve 

Yönetim Kurulu  

üyelerimizin,  tüm 

dostlarımızın, ilimizin 

ülkemizin ve tüm insanların 

yeni yılını kutluyorum. 

Üreticilerimize, esnafımıza, 

iş adamlarımızın  2024 

yılının Düzce'mize ülkemize 

ve tüm insanlığa iyilikler 

getirmesini en içten 

duygularımla temenni 

ediyorum.”

YENİ YIL BEREKETLİ OLSUN

TARSİM 2024
yılı uygulaması

İlimizde tarım sektörünü tehdit eden risklerin 
teminat altına alınabilmesi amacıyla Düzce 
Valiliği Konferans Salonunda “TARSİM 2024 Yılı 
Uygulamaları" hakkında bilgilendirme 
toplantısı düzenlendi.

Devlet Destekli Tarım Sigortalarında yeni 
uygulamalar hakkında bilgilendirmelerin 
yapıldığı toplantıya Düzce İl Tarım ve Orman 
Müdürü Esra Uzun, Tarım Sigortaları Havuzu 
(TARSİM) Sakarya Bölge Müdürü Erhan 
Karakuş, Ziraat Bankası Düzce Şubesi Müdürü 
Deniz Alp, Ziraat Odası Başkanı Ramazan 
Öztürk, Muhtarlar Derneği Başkanı Tacettin 
Kaval, Muhtarlar, TARSİM Eksperleri, Sigorta 
Acenteleri, Sivil Toplum Kuruluşları, teknik 
personeller ve üreticiler katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını yapan Düzce İl 
Tarım ve Orman Müdürü Esra Uzun, İlimizde 
son yıllarda iklim değişikliği ile birlikte don, 
dolu, deprem, sel, fırtına ve heyelan 
afetlerinin sıklıkla görülmeye başladığını, 
tarımsal üretimin doğal afetlerden olumsuz 
etkilediğini, 2023 yılında tarım sigortası 
kapsamında çiftçilerimiz tarafından yapılan 
poliçe sayısının diğer yıllara göre artarak 
18.083 olduğunu ve tarımsal üretimlerini 
koruma altına alan ilimiz çiftçilerine 
geçtiğimiz yıl TARSİM tarafından 
80.816.641,00 TL tazminat ödemesinin 
yapıldığını açıkladı. 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip ERDOĞAN' ın katılımı ile Ankara' da düzenlenen 2023 yılı dış ticaret rakamları 
açıklaması programına Düzce Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Nurettin KARSLIOĞLU katıldı.

TİM Başkanı Mustafa Gültepe: İkinci 

yüzyıla Türkiye'yi ihracatta ilk 10 ülke 

arasına çıkarma hedefiyle başladık. 

2028 için 375 milyar dolarlık mal ve 200 

milyar dolarlık hizmet ihracatı hedefi 

ilk ciddi sınavımız olacak. Hedefleri 

Delegeler Çalıştayı'mızda mercek altına 

alarak yol haritamızı oluşturduk.

D Ş TİCARET RAKAMLARI AÇIKLANDI I

“Talebin gerilediği bir dönemde, emek yoğun 

sektörlerimiz, yüksek maliyetler nedeniyle fiyat 

tutturmakta zorlandı. Depremler, bölgesel savaşlar ve 

çatışmalar da ticaretimize olumsuz yansıdı. Kayıplarımızı 

telafi etmek için, alternatif pazarlara yöneldik. 

Tarihimizin en fazla heyet organizasyonuna imza attık. 72 

alım heyeti organize ettik. 150 ticaret heyeti düzenledik. 

Toplamda 1,5 milyon kilometre yol kat ettik. Bir başka 

ifadeyle dünyanın çevresini 40 kez dolaştık. Tüm bu 

çalışmalarla 2023'ü artıda kapattık. En çok ihracat 

yaptığımız üç ülke Almanya, ABD ve Irak şeklinde sıralandı. 

113 ülkeye ihracatımızı arttırırken 66 ülkede ihracat 

rekoru kırdık. 1 milyar doların üzerinde ihracat yaptığımız 

ülke sayısını 50'ye çıkardık. Birim ihracat değerimiz 1,57 

dolar oldu.”

Mustafa Gültepe ihracatta büyük hedeflere ulaşabilmeleri 

için daha çok yatırım yapmak ve katma değerli üretimi 

artırmak durumunda olduklarını vurguladı. Katma değerin 

yolunun teknolojiden, Ar-Ge'den, inovasyondan, 

tasarımdan, sürdürülebilir üretimden ve markalaşmaktan 

geçtiğini hatırlatan Gültepe, şöyle devam etti:

“Böyle bir alt yapıyı hazırlamak için uygun koşullarda 

finansmana erişim büyük önem taşıyor. Finansman 

ihtiyacının çözümü için, 2023'te önemli bir adım attık. 

Türkiye'nin milli sermayeli ilk özel bankası olan Türk 

Ticaret Bankası'nı ihracatçılarımıza kazandırdık. İnşallah, 

Türk Ticaret Bankası bundan böyle 'ihracatçılarımızın ikinci 

adresi' olacak. Finansmana erişim konusunda, geçen yılın 

ilk yarısında zorlandık. Sorun ikinci yarıda büyük ölçüde 

çözüldü. Emek yoğun sektörlerimizde, rekabet gücünün 

zayıfladığı bir yıl oldu. İstihdama da büyük katkı veren bu 

sektörlerin, yeniden rekabetçi düzeye gelebilmeleri için 

Cumhurbaşkanımızın desteğini esirgemeyeceğine 

inanıyoruz. Bu çerçevede 700 lira olan asgari ücret 

desteğinin bin 400 liraya çıkartılmasını talep ediyoruz. 

Devlet desteklerinin ihracatımıza pozitif katkısını net bir 

şekilde görüyoruz. Kredilerde her yüzde 1'lik artış, 300'ü 

aşkın yeni firmanın ihracata başlaması anlamına geliyor. 

Bu nedenle desteklerin artırılması, Eximbank kaynaklarının 

genişletilmesi büyük önem arz ediyor.”
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Düzce Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 

geliştirilen ve Sanayi Bakanlığı tarafından 

desteklenen Otomotiv Sanayi Sektörü Atılım 

Kümesi UR-GE Projesi'ndeki ilk aşama olan 

İhtiyaç Analizi Belirme kısmı, danışman 

firma tarafından tamamlanarak düzenlenen 

etkinlikle yararlanıcı firmalara sunumu 

yapıldı.

Düzenlenen etkinliğe; Düzce Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Cemal Aksan, Yönetim Kurulu 

Üyesi Rıza Yıldız, Meclis Başkan Yardımcısı 

Metin Topal, danışman firma temsilcileri ile 

Otomotiv Sanayi Sektörü Atılım Kümesi UR-

GE Projesi yararlanıcısı firmalar katıldı.

Programın açılış konuşmasını yapan Düzce 

TSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 

Cemal Aksan, “Düzce Ticaret ve Sanayi 

Odası olarak bu Ur-Ge projesini çok 

önemsiyoruz. Başlangıç projesi olarak 

görüyoruz. Bu projede başarıya ulaşarak 

diğer 10 meslek komitemize de örnek 

oluşturmasını temenni ediyoruz. 

Katılımlarınızdan dolayı çok teşekkür 

ediyoruz” ifadelerini kullandı.

Programın devamında, ihtiyaç analizi 

çalışmasını gerçekleştiren danışman firma 

temsilcisi tarafından İhtiyaç Analizi 

Sonuçları, katılımcılara aktarıldı.

Üniversite Öğrencileri Sunum Yaptı

Geçtiğimiz günlerde Düzce TSO Yönetim 

Kurulu Başkanı Erdoğan Bıyık'ın teknopark 

ziyaretinde incelemelerde bulunduğu ve 

girişimciliğin, proje üretiminin 

desteklenmesi amacıyla Düzce TSO'da 

gerçekleştirilecek olan özel toplantılara 

davet etme sözü verdiği Düzce Üniversitesi 

Roket Takımı, Düzce Üniversitesi Otomobil 

Sporları Kulübü ile Düzce Üniversitesi 

Mekatronik Teknolojileri Topluluğu 

öğrencileri de toplantıya katılım sağladı.

Düzce Üniversitesi Roket Takımı, Düzce 

Üniversitesi Otomobil Sporları Kulübü ile 

Düzce Üniversitesi Mekatronik Teknolojileri 

Topluluğu öğrencileri, geliştirmekte olduğu 

projeleri katılımcılarla paylaşarak, 

sponsorluk konusunda destek beklediklerini 

belirttiler.

UR-GE Projes�

İht�yaç Anal�z�

Bel�rleme 

TSO 2024 YILI BÜTÇESİ 

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası olağan meclis toplantısı 

Meclis Başkanı Tanju Acar başkanlığında gerçekleştirildi. 

Meclis Toplantısında, olağan gündem maddelerinin yanı 

sıra 2024 yılı bütçe görüşmeleri yapılarak kabul edildi.

Toplantının açılış konuşmasını yapan Tanju Acar, Aralık ayı 

içinde incelmesini yaptıkları Manisa'da faaliyette olan 

Zihinsel Engelliler Korumalı İşyeri projesi ve Düzce OSB'de 

kurulması planlanan DOSKİM ile ilgili meclis üyelerine 

bilgiler verdi. Acar, Manisa'da yaptıkları incelemelerin 

DOSKİM'in kurulması için önemli olduğunu belirterek, 

sürecin başından bu yana destek veren Düzce TSO 

Yönetim Kuruluna, Düzce Valiliğine, Düzce Belediyesine 

ve Organize Sanayi Bölgesi yönetimine teşekkür etti. 

Tanju Acar, GGK Batı Karadeniz Bölge Başkanı olan Ferit 

Mutlu ve Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Gökçe Ülkü 

Altay'a görevlerinde başarılar diledi.

Açılış konuşmasının ardından Düzce TSO Yönetim Kurulu 

Başkanı Erdoğan Bıyık, Aralık ayı faaliyetlerini meclis 

üyelerine aktardı. Bıyık konuşmasında şu ifadelere yer 

verdi;

“Aralık ayını ve dolayısıyla 2023 yılını tamamlıyoruz. 

Geçtiğimiz günlerde Silahlı Kuvvetlerimizin Kuzey Irak'ta 

gerçekleştirmiş olduğu operasyonlar sırasında şehit olan 

12 askerimize Yüce Allah'tan rahmet, ailesi ve milletimize 

de başsağlığı diliyorum. Hain terör unsurlarını lanetliyor, 

Mehmetçiklerimize mücadelelerinde muvaffakiyetler 

diliyorum.

Aralık ayında yine birçok programda yer aldık. Bahsetmek 

istediğim ilk konu üyelerimizin ve çalışanlarının yabancı 

dillerini geliştirebilmeleri adına hem üniversite ile hem 

de özel kurumlar ile protokoller imzalıyoruz. Üyelerimizin 

bu güzel imkanlardan faydalanmalarını temenni ediyoruz.

Yine üniversitemiz ile staj protokolü imzaladık. 

Üyelerimizin nitelikli istihdama erişimini kolaylaştırmak, 

çalışan adaylarının mesleki eğitimlerini işyerlerinde 

alabilecekleri staj programları için başvurular başladı. 

İnternet sitemizden gerekli duyuruya ve linke 

ulaşabilirsiniz.

Sayın Valimiz ve Sayın Bakanımızla birlikte İzmir Turizm 

Fuarına katıldık. İlin en önemli üç dinamiği olarak yer 

aldığımız bu fuarda da en dikkat çeken stantlardan biri 

olduk. İlimizde ortak turizm dilinin oluşması ve 

kurumların koordineli çalışması hepimiz adına mutluluk 

verici bir durum.

TOBB Başkanımız Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu'nun davetiyle 

Yunanistan'da gerçekleştirilen Balkan Odaları Birliği 

Genel Kurulu'na katıldık. Burada da balkan ülkelerindeki 

yatırım potansiyelleri üzerine oradaki oda başkanlarıyla 

ikili görüşmeler yaptık.

Bildiğiniz üzere Genç Girişimciler Kurulu Başkanımız 

Ferit Mutlu kardeşimiz 13 ilin yer aldığı Batı Karadeniz 

Bölgesi Genç Girişimciler Kurulu Başkanı oldu. Kendisine 

bu önemli görevinde başarılar diliyoruz.

Meclis Başkanımız Tanju Acar ve Düzce heyeti Manisa'daki 

Zihinsel Engelliler Korumalı İşyeri modelini incelediler. 

Düzce'deki kuruluş çalışmalarına da başladılar. Detaylı 

bilgiyi birazdan kendisinden dinleyeceğiz.

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız İbrahim Canpolat ve 

Meclis Başkanımız Tanju Acar, Sakarya TSO'nun davetiyle 

Sakarya'nın Yıldızları ödül törenine katıldılar. Kendilerine 

teşekkür ediyoruz”

2023 yılının son meclis toplantısı olması dolayısıyla 

Yönetim Kurulu ve Meclis Üyeleri, üyelerin ve personelin 

yeni yılını kutladı.

Toplantıda ayrıca Aralık ayı mali raporları ile mizanları 

görüşüldü. 2024 yılı taslak bütçesi de meclis tarafından 

onaylandı.

Meclis toplantısı, meclis üyeleri için hazırlanan 

hediyelerin takdim edilmesinin ardından sona erdi.
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Endüstriyel yapı sektörünün geleceğini inşa ediyoruz
www.pekintas.com.tr

(0212) 212 12 22
(0380) 537 51 85 

Türkiye'yi daha fazla üreten, daha fazla ihracat yapan ve daha fazla refah üreten bir ülke haline getirebilmek için azimle, hiçbir 
zorluktan yılmadan çalışıyoruz. Düzce Organize Sanayi Bölgesi olarak dün olduğu gibi bugün de yarın da ülkemizin geleceğine 
inanıyoruz, güveniyoruz. 

Her zaman daha güçlü bir Türkiye'nin hayalini kuruyoruz. 2024 yılının birbirimize sevgi ve hoşgörü ile daha fazla kenetlendiğimiz, ülke 
olarak hedeflerimize daha da yaklaştığımız bir yıl olmasını diliyoruz.

Ülkem�z�n geleceğ�ne �nanıyoruz
Vali Selçuk Aslan Başkanlığında

AKÇAKOCA OSB
TOPLANTISI YAPILDI

Düzce Valisi Selçuk Aslan 

Başkanlığında, Akçakoca Kaymakamı 

Mustafa Can ve OSB Yetkililerinin 

katılımıyla, Akçakoca Organize 

Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 

Toplantısı gerçekleştirildi. 

Toplantıya Düzce Organize Sanayi 

Bölge Müdürü Aylin Özdemir Keleş 

de katıldı.

Turizm dışında Akçakoca'nın 

ekonomisini canlandıracak olan 

Akçakoca Demir, Çelik İhtisas OSB'de 

tüm parsellerin tahsisleri yapıldı. 

Yatırımcıların dikkatini çeken 

Akçakoca OSB'de fabrikalar 

yükselmeye devam ederken, OSB 

Yönetim Kurulu Toplantısı  Düzce 

Valisi Selçuk Aslan Başkanlığı'nda 

yapıldı.

Akçakoca'da Kaymakam Mustafa 

Can, Akçakoca Ticaret ve Sanayi 

Odası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet Nazım Pazvant ve kurum 

amirleri tarafından karşılanan Vali 

Aslan, toplantının yapıldığı 

Akçakoca OSB'ye geçti. Akçakoca 

OSB'nin güncel konularının ve 

sorunlarının masaya yatırıldığı 

toplantıda Vali Aslan, kroki üzerinde 

incelemelerde bulundu. Düzce TSO 

Başkanı Mehmet Nazım Pazvant ve 

Akçakoca TSO yönetim kurulu 

üyelerinden sanayi bölgesindeki son 

durum ve eksiklikler hakkında bilgi 

alan Vali Aslan, Akçakoca OSB'nin 

elektrik, su ve yol gibi altyapı 

sorunlarının bir an önce çözülmesi 

için ilgili kurum yetkililerine talimat 

verdi. Akçakoca'nın ekonomisin can 

suyu olması beklenen ve binlerce 

kişiye istihdam sağlayacak OSB'nin 

hızla faaliyete geçmesi için tüm 

gelişmelerin masaya yatırıldığı 

toplantının verimli geçtiği bildirildi
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Temiz hava
Temiz enerji 
haktır

Selim Yirmibeşoğlu
Makine Mühendisi

İş Geliştirme
Direktörü

Temiz hava insan sağlığı için şarttır ve 
herkes sağlıklı olmak ister. Hava 
kirliliği günlük hayatımızda büyük 
ölçüde görünmezdir. Toner tozu, 
araba egzosu ve toz akarı alerjenleri o 
kadar küçüktür ki çıplak gözle 
görülemezler. Daha da ötesi, hava 
kirliliğinin sağlığa olumsuz etkileri 
giderek artar. Bu da sağlığımızı biz fark 
etmeden günden güne kötüleştirir.

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı başta olmak üzere dünyanın 
sayılı çevre kuruluşlarının hazırladığı 
'Hava Kirliliği' raporlarında Düzce, 
hava kirliliğinin insan hayatı için 
tehlike oluşturabilecek kentler 
arasında yer alıyor.

Hava kirliliği ve çevre sorunları içinde 
yaşadığımız dönemin en önemli 
konularını oluşturuyor. Her yıl 
milyonlarca insanın hayatını 
kaybetmesine neden olan çevre 
sorunlarının birçok nedeni 
bulunmaktadır. 

Bunlar içerisinde en önemlisi enerji 
kaynaklarıdır. Her geçen gün sanayi ve 
hanelerde artan enerji ihtiyacı, 
beraberinde büyük bir enerji talebini 
doğurmakta ve bu enerji talebini 
karşılayabilmek için çoğunlukla fosil 
yakıtlara müracaat edilmektedir. 
Ancak küresel ölçekte ortaya çıkan 
enerji ihtiyacının önemli bir kısmını 
karşılayan fosil yakıtlar hava kirliliği, 
su kirliliği ve iklim değişikliği gibi çevre 
sorunlarının ana nedenini 
oluşturmaktadır.

Kömür, petrol gibi fosil yakıt türevleri; 
iklim değişikliğinin ana nedenlerinden 
biri olan karbondioksit emisyonlarını 
tetikleyen unsurların başında geliyor. 
Bu yakıtlar, havadaki karbondioksit 
oranını artırıp oksijeni azaltıyor. Ayrıca 
asit yağmurlarına yol açan sülfürik ve 
nitrik asitleri üretiyor. Tüm bunların 
yanı sıra bu yakıt kaynaklarının 
sağlanması (madencilik, sondaj vs.) ve 
dünyanın dört bir yanına ulaştırılması 
çevre kirliliği, ekolojik ayak izi 
bakımından gezegen için pek çok yük 
yaratıyor.

Buna karşılık yenilenebilir enerji 
kaynakları çok daha sürdürülebilir bir 
enerji çözümü olarak öne çıkıyor. 
Güneş ışığı, rüzgâr, dalgalar, yağmur 
gibi karbon nötr kaynaklardan elde 
edildiği için hem insan sağlığı hem de 
doğa için çok daha güvenli ve temiz 
bir alternatif olarak kabul ediliyor. 

HAVA KİRLİLİĞİ VE ÇEVRE 
SORUNLARI HAYATIMIZI 

TEHDİT EDİYOR

Yenilenebilir enerji politikaları, 

son yıllarda dünya genelinde 

giderek artan bir öneme sahip 

olmuştur. Özellikle güneş 

enerjisi sektörü, bu 

politikaların etkisiyle hızlı bir 

dönüşüm ve büyüme sürecine 

girmiştir. Sistem, fosil yakıtlara 

olan bağımlılığı azaltmak, iklim 

değişikliğiyle mücadele etmek 

ve sürdürülebilir bir enerji 

geleceği oluşturmak amacıyla 

geliştirilmiştir. Bu politikalar, 

özellikle güneş enerjisi gibi 

temiz enerji kaynaklarının 

gelişimini teşvik etmekte ve 

desteklemektedir.

Güneş enerjisi, çevre dostu bir 

enerji kaynağıdır. Yenilenebilir 

enerji politikaları, fosil 

yakıtların yerini alacak temiz 

enerji kaynaklarının kullanımını 

artırarak, karbon 

emisyonlarının azaltılmasına ve 

iklim değişikliğiyle mücadeleye 

önemli bir katkı sağlamaktadır.

Temiz enerji
neden gerekli

Kış aylarının başlamasıyla birlikte 

Düzce'de 'hava kirliliği' artış göstermekte 

ve insan sağlığı açısından 'hassas' seviyeye 

ulaşmaktadır. Çevre, Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığı'nın hava kalitesi 

izleme istasyonu verilerine göre, Düzce'de 

son 1 haftada hava kirliliği tehlike 

seviyeye geldi. Düzce'liler kirli hava 

nedeniyle nefes almakta zorlanıyorlar. 

Çevre mühendisliği uzmanları, Düzce'deki 

hava kirliliğinin topografya ve 

meteorolojik parametreleri ile fosil yakıt 

kullanımından kaynaklandığını belirttiler. 

Uzmanlar bu konuda şu görüşlere yer 

verdiler: “Düzce, Topografya olarak etrafı 

dağlık, ortası bir düz 

ova, vadi şeklinde bir 

il. Bolu dağının 

eteklerinde bir iliz. 

Dolayısıyla Düzce 

merkezi, merkezden 

etrafa doğru 

yükselen bir 

topografyaya sahip. 

Kirleticilerin 

dağılması 

engellenmiş ve 

meteorolojik olarak 

rüzgârların esme 

frekansları çok kısıtlı 

olduğu için Düzce'de 

hava kirliliği 

dağılmıyor. 

Düzce'deki hava kirliliğini dağıtması 

gereken, seyreltmesi gereken rüzgârlar, 

Düzce'de çok az. Bir nedeni bu. Bir de 

Düzce fosil yakıt kullanımının tehdidi 

altında. Bu kirleticilerin en önemlisi 

partikül madde. Düzce'de hala kömür 

kullanımı var. Çeşitli endüstriyel tesisler 

var ki son yıllarda Düzce, yatırım aldığı 

için bunların sayısı ve türleri de artıyor. 

Baktığınız zaman Düzce'de yerleşimden 

kaynaklanan bir yakıt kullanımı var. Bir de 

endüstriyel faaliyetlerden kaynaklanan bir 

hava kirliliği var. Tüm bu nedenlerden 

dolayı temiz enerji kaynaklarına 

yönelmek gerekiyor.”
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Gribi hızlı bir şekilde atlatmanın en iyi 

yolu dinlenmek ve susuz kalmamak. Kara 

mürver ekstresi iyileşme süresini yarı 

yarıya azaltabilir. Gripten hızlı 

kurtulmak için 9 önemli ipucu: 

Grip semptomları genellikle yaklaşık bir 

hafta sürer, daha hızlı iyileşmek 

istiyorsanız şu uyarıları dikkate 

almalısınız:

1. Evde kalın
Vücudunuzun grip virüsüyle savaşmak 

için zamana ve enerjiye ihtiyacı vardır, 

bu da günlük rutininizin ikinci plana 

atılması gerektiği anlamına gelir.

2. Susuz kalmayın
Vücudunuzun kaybedilen sıvıyı yerine 

koymak için bol miktarda sıvıya, hatta 

enfeksiyonla mücadele etmek için daha 

fazlasına ihtiyacı vardır. Su en iyisidir 

ancak bitkisel çaylar veya ballı çay da 

içebilirsiniz. Ancak alkol ve kafeinden 

uzak durun.

3. Bol bol uyuyun
Her zamankinden daha erken yatın ve 

uyuyun. Dinlenme ve uyku aynı zamanda 

zatürre gibi ciddi grip komplikasyonları 

riskinizi de azaltır.

4. Nefesinizi açın
Daha kolay nefes almak ve daha iyi bir 

gece uykusu çekmek için ekstra bir 

yastık kullanın, yatmadan önce sıcak bir 

duş alın.

5. Sağlıklı beslenin
Taze meyve ve sebzeler, virüsle 

savaşırken bağışıklık sisteminizi 

güçlendiren önemli vitaminler, 

mineraller ve antioksidanlar sağlar.

6. Havaya nem katın
Kuru hava semptomlarınızı daha da 

kötüleştirebilir. Bir buhar makinesi 

havaya nem katar ve tıkanıklığın 

giderilmesine yardımcı olabilir.

7. Kara mürveri deneyin
Mürver yüzlerce yıldır soğuk algınlığı ve 

grip tedavisinde kullanılır. Plasebo 

kontrollü bir çalışmada, günde dört kez 

mürver pastili tüketen grip hastalarında 

48 saat sonra ateş, baş ağrısı, kas 

ağrıları, burun tıkanıklığı ve öksürükte 

azalma görüldü. Başka bir çalışmada, 

grip benzeri semptomları olan ve günde 

dört kez 15 mililitre mürver şurubu alan 

60 kişinin semptomlarında, plasebo alan 

kişilere göre dört gün daha erken 

iyileşme görüldü. 312 uçak yolcusu 

üzerinde yapılan 

daha büyük bir 

araştırma, 

günde üç kez 

alınan mürver 

ekstresi 

kapsülünün, 

soğuk algınlığını, 

grip 

semptomlarını 

ve süresini 

azalttığını 

buldu.

8. Bir kaşık bal tüketin
Bal, boğaz ağrısını veya öksürüğü 

yatıştırmak için oldukça yaygın bir 

doğal ilaçtır. Balı çayla karıştırmak, 

grip semptomlarınızı tedavi ederken 

aynı zamanda susuz kalmanın harika 

bir yoludur.

9. Olumlu kalın
Olumlu düşüncelerle tıkalı burnunuzu 

açamayabilir veya ateşinizi 

düşüremeyebilirsiniz, ancak genel 

iyileşmenize yardımcı olabilir.

GRİPTEN

kurtulmanın

9 kısa yolu

Kış mevsimiyle birlikte etkisini gösteren 
soğuk hava, astım hastalarını zorluyor. 
Uzmanlar özellikle çok soğuk havalarda 
astım hastalarının dışarı çıkmamasını 
öneriyor. Eğer çıkmaları gerekiyorsa da 
mutlaka önlem almaları tavsiye ediliyor.

Hava yollarının daralmasıyla seyreden ve 
geçici ataklarla ilerleyen bir hastalık olan 
astımın ortaya çıkışının pek çok sebebi var. 
Bunları genetik yatkınlıklar, mevsimsel ve 
çevresel faktörler olarak özetlemek 
mümkün.

Özellikle kış aylarıyla birlikte ön plana çıkan 
bir çevresel faktör var ki, mutlaka hastaların 
dikkat etmesi gerekiyor. Çünkü sıcak kadar 
soğuk hava da astım hastalarını sıkıntıya 
sokuyor. 

Astım göğüste sıkışma, nefes darlığı, aldığı 
nefesin yetmemesi hissi, dışarıdan 
duyulabilen hırıltı görülebiliyor. Daha nadir 
olmakla birlikte öksürükle de karakterize 
olabiliyor. Gelen ataklar hastayı etkileyen 
faktör neyse, ona maruz kalındığında ortaya 
çıkar. Astım kronik bir hastalık. Tıpkı diyabet 
ya da hipertansiyon gibi doktor kontrolünde 
tedavi gerektiriyor. Ancak bazı astım 
türlerinde çevresel faktörlere dikkat edildiği 
taktirde hastalık uzun zaman atak 
göstermeden sessiz kalabiliyor.

Astım ataklarının şiddeti kişiden kişiye 
değişebiliyor. Bu, maruziyetin ve atağın 
şiddetiyle alakalı olarak değişkenlik 
gösteriyor. Duruma göre hastalar, astım 
atakları geçirdiğinde ayakta tedavi 
edilebildiği gibi hastaneye yatmaları da 
gerekebiliyor.

Soğuk hava astım
hastalarını tetikliyor

Hekime başvurmayı ihmal etmeyin

Son günlerde acil servis 

ve polikliniklerde 

yoğunluğa neden olan 

solunum yoluyla bulaşan 

enfeksiyon hastalıklarına karşı Kovid-

19 döneminde olduğu gibi maske, 

mesafe ve hijyen öneriliyor.

Uzmanlar, son günlerde sık görülen 

gribal enfeksiyon ve solunum yoluyla 

bulaşan hastalıklarla ilgili 

değerlendirmede bulundu.

 Yurtta etkili olan soğuk algınlığı ve 

grip vakalarındaki artışının beklenen 

durum olduğunu, son haftalarda grip 

ve soğuk algınlığı vakalarında ciddi 

artış görüldüğünü belirten Uzmanlar 

"Bu tek bir virüse ait salgın değil, 

Kovid-19, influenza virüs yani grip 

vakalarını görüyoruz, grip dışı nezle 

ya da soğuk algınlığı 

dediğimiz yüksek 

ateşin olmadığı, 

burun akıntısı, 

burun tıkanıklığı, 

hapşırma ve 

gözlerde sulanma 

gibi şikayetlerle 

seyreden nezle ya 

da soğuk algınlığı 

vakaları da 

görüyoruz" dediler.

Özellikle 65 yaş üzeri ve kronik 

bronşit, astım, koroner arter 

hastalığı, kalp yetmezliği ya da 

diyabet gibi ek hastalığı olanlarda 

influenza enfeksiyonlarının daha ağır 

seyrettiğine dikkati çeken uzmanlar 

grip aşısına çok rağbet edilmediğini 

dile getirdiler. Bu gruptakilerin grip 

aşılarını yaptırdıklarında hastalık 

bulaşsa bile entübasyon, yoğun 

bakıma yatış ve diğer 

komplikasyonların daha az 

görüldüğünü aktaran uzmanlar, bu 

gruptakilere henüz grip 

geçirmedilerse influenza aşılarını 

mutlaka yaptırmalarını önerdi.

"Her sene beklediğimiz, 

gözlemlediğimiz bir şey. Bağışıklık 

sistemini güçlendirecek uyku 

düzenine ve beslenmeye dikkat 

edersek hastalık daha hafif 

geçirilebilir. Korkulacak bir durum 

yok. Son 2-3 haftadır yoğunluk 

yaşıyoruz, mevsim geçtikçe vakalar 

azalacaktır" diyen uzmanlar salgın 

hastalıklardan korunmada en etkili 

yöntemin maske, hijyen ve mesafe 

olduğunu vurguladı. Uzmanlar daha 

sonra şu görüşlere yer verdiler: 

"Özellikle hasta kişilerden uzak 

durulmalı, hastalık belirtisi olan 

çocukları okula göndermemeliyiz, 

kalabalık ortamlarda bulunuyorsak 

maske kullanmalıyız. Alışveriş 

merkezleri, toplu taşıma araçlarında 

maske takarsak, özellikle hasta 

olanlar maske takarsa hastalığı 

sağlıklı kişilere bulaştırmamış olur. 

Bu hastalık ateş, baş ağrısı, kas-

eklem ağrısı, öksürük, halsizlik, 

iştahsızlık gibi semptomlarla da 

seyrediyor. Solunum yoluyla bulaştığı 

için, havalar da soğuk olduğundan 

kapalı ortamlarda daha fazla vakit 

geçiriyoruz, okullar açık bu yüzden 

bulaş bu mevsimde daha fazla 

oluyor."

ARTAN GRİP VAKALARINA 

K A R Ş I U YA R I YA P I L D I 
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♦ Gürültülü ortamlarda konuşmaları anlamakta 

zorlanıyorsanız,

♦ Söylenenleri duyuyor fakat anlamıyorsanız,

♦ Dikkat dağınıklığı yaşıyorsanız,

♦ Yüksek sesle konuşuyorsanız,

♦ Dudak okuma ih�yacı duyuyorsanız,

♦ Kulağınızda çınlama, uğultu varsa, işitme kaybı 

yaşıyor olabilirsiniz.

Gündelik haya�nıza daha kolay adapte 

olabilmek için işitme tes�nizi yap�rıp sizin için 

en doğru cihazları odyologlarımızın 

yönlendirmesiyle seçebilirsiniz.

Daha fazla bilgi için bizimle ile�şime geçin!

444 9 530

Müdahale edilmeyen işitme kaybının 

insanlarla iletişim ve genel hayat kalitesi 

üzerindeki olumsuz etkisi birçok 

araştırma ile kanıtlanmışken işitme kaybı 

endişesi olan bir kişi ortalama 5 yıl sonra 

ilk kulak muayenesini oluyor. Yapılan 

araştırmalar işitme kaybı olmasına 

rağmen işitme cihazı kullanmayan 

kişilerin depresyon, yalnızlık, toplumdan 

soyutlanma, endişe ve tatminsizlik gibi 

duygusal şikayetlere sahip olma 

eğilimlerinin daha yüksek olduğunu 

gösteriyor. 

İşitme cihazı
kullanmanın önemi 

İŞİTME KAYBI OLAN KİŞİLERDE CİHAZ

KULLANMAK ÖMRÜ UZATABİLİR
Yeni yapılan bir araştırma, işitme kaybı 

olan kişilerden cihaz kullananların, 

kullanmayanlara kıyasla daha uzun 

yaşayabileceğini ortaya koydu.

Araştırmacılar, işitme kaybının ömrü kısalttığına dair 

bir araştırmadan esinlenerek, işitme cihazının insan 

ömrü üzerindeki etkisini inceledi. Ulusal Sağlık ve 

Beslenme Değerlendirme Anketi'nin 1999-2012 

yıllarında yaklaşık 10 bin işitme kaybı olan kişi 

üzerinden elde ettiği verileri inceleyen araştırmacılar, 

bu kişilerle tekrar temasa geçerek şu anki sağlık 

durumlarını sorguladı.

Bu kişilerden 1863'ü işitme kaybı olduğunu belirtirken 

237'si düzenli olarak işitme cihazı kullandığını bildirdi. 

Araştırma sonucunda, işitme kaybı olan kişiler arasında 

cihaz kullananların, kullanmayanlara kıyasla daha uzun 

yaşama olasılığının yüzde 24 arttığı ortaya çıktı. 

Araştırmanın branş uzmanı, "Bu sonuçlar heyecan 

verici çünkü işitme cihazlarının insanların sağlığı 

üzerinde koruyucu etkisi olabileceği ve erken ölümü 

önleyebileceği önerisini sunuyor." ifadesini kullandı. 

Araştırmanın sonuçları, "The Lancet Healthy Longevity" 

dergisinde yayımlandı.

Araştırma 

sonucunda, işitme 

kaybı olan kişiler 

arasında cihaz 

kullananların, 

kullanmayanlara 

kıyasla daha uzun 

yaşama olasılığının 

yüzde 24 arttığı 

ortaya çıktı. 
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